
Hieronder de mondelinge vraag van de SP voor de Raad van 14 juli. 
 
 
Beste wethouder, 
 
In de Egelantier zitten nog 4 beeldhouwgroepen voor te samen 2,5 dag in de week, waarvan minimaal 
1 groep met de A status. In de commissie Ontwikkeling zijn hierover ook insprekers geweest. Deze 
groepen hebben nog geen alternatieve locatie. 
 
 
 Vragen: 
 

1. Heeft u inmiddels met de groepen een gesprek gehad om te zoeken naar een mogelijke 
oplossing ? 

 
2. Zo nee, bent u nog van plan een gesprek te hebben om te kijken of er alsnog een alternatieve 

ruimte kan worden gevonden? 
 

3. Mocht u geen pogingen meer in het werk willen stellen om de beeldhouwgroepen te helpen, 
welke redenen liggen daaraan ten grondslag? 

 
 
 
Namens Anne Feite Bloem, 
 
 
Frits Garretsen 

 


